



Bank of Canada

---

*Biographical note: Thérèse Laflèche*

Thérèse Laflèche was appointed Senior Representative (Economics) at the Bank's Regional Office for Quebec in 2004. In this capacity, she directs research and analysis on economic and financial developments in the region. She also plays a major role in the Office's activities in communicating the Bank's messages to a variety of external audiences and promoting an exchange of views on the economy and monetary policy.

Born in Montréal, Quebec, Ms. Laflèche received a bachelor's degree in Mathematics from the Université de Montréal, as well as a bachelor's degree in Business Administration and a master's degree in Applied Economics from Montréal's École des hautes études commerciales.

Ms. Laflèche was first hired as an economist at the Bank of Canada in 1991. After a brief period at the Applied Research Branch of the Department of Human Resources Development, she returned to Montréal in 2000, where she worked as a senior economist at Laurentian Bank Securities and as an adviser, financial models at the Caisse centrale Desjardins.

September 2004



Banque du Canada

---

*Notice biographique : Thérèse Laflèche*

Thérèse Laflèche a été nommée en 2004 représentante principale (Analyse économique) au Bureau régional de la Banque du Canada pour le Québec. À ce titre, elle dirige les travaux de recherche et d'analyse sur l'évolution économique et financière de la région. Elle joue également un rôle de premier plan dans les activités du Bureau en communiquant les messages de la Banque à divers publics externes et en favorisant l'échange de points de vue sur l'économie et la politique monétaire.

Née à Montréal, au Québec, Mme Laflèche a obtenu un baccalauréat en mathématiques de l'Université de Montréal ainsi qu'un baccalauréat en administration des affaires et une maîtrise en économie appliquée de l'École des hautes études commerciales à Montréal.

Mme Laflèche a débuté sa carrière d'économiste à la Banque du Canada en 1991. Après un bref passage à la Direction de la recherche appliquée du ministère du Développement des ressources humaine, elle est revenue à Montréal, en 2000, où elle a occupé le poste d'économiste principale chez Valeurs Mobilières Banque Laurentienne et de conseillère en modèles financiers à la Caisse centrale Desjardins.

Septembre 2004